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可选题目
Autonomous, high throughput plant phenotyping for aquaponic systems
Fluorescent imaging-based characterization of crop photosynthetic activities
Deep learning-based multimodal sensing fusion and decision-making for aquaponic system management
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可选题目
鱼菜共生循环水系统溶解氧变异规律与优化调控策略研究
Precise regulation and optimization DO in aquaponics circulating water system
鱼菜共生水体总氮与蔬菜生物量最佳配比策略研究
The optimized Proportion between vegetable biomass and Total Ammonia in aquaponics waterbody
基于5G的鱼菜共生鱼类摄食行为的快速识别与预警研究
Rapid detection of fish feeding behavior and early warning system for aquaponics system
基于5G的网箱养殖鱼类摄食行为监测机器人研究
5G based under water robot for fish feeding behavior monitoring in net cage farming
鱼菜共生水体多参数评估与智能调控
Multi-parameter fine coupling automatic control for aquaponics waterbody
鱼菜共生养殖环境-营养液环境参数的快速检测与评估研究
Rapid detection of environmental parameters for aquaculture and nutrient solution based on aquaponics system
基于数据驱动的鱼菜共生耦合系统生存环境精准调控
Precise control of the living environment of aquaponics coupling system based on data driven

Optimal multi-level decision-making for industrial aquaculture through integrating operational and strategic supply chain decision-making in a single framework
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